

Roberta Baines

Subject: FW: From the Honourable Ernie Hardeman, Minister of Agriculture, Food and Rural Affairs

----- Original message -----

From: Minister OMAFRA <minister.omafra@ontario.ca>

Date: 2020-01-20 11:45 AM (GMT-05:00)

To: Peggy Van Mierlo-West <pvmwest@kingsville.ca>

Subject: From the Honourable Ernie Hardeman, Minister of Agriculture, Food and Rural Affairs

Ministry of Agriculture,
Food and Rural Affairs

Ministère de l'Agriculture, de
l'Alimentation et des Affaires rurales

Office of the Minister

Bureau du ministre

77 Grenville Street, 11th Floor

77, rue Grenville, 11^e étage



This communication is in both English and French. The French-language message can be found immediately after the English-language message.

La présente communication est en anglais et en français. Le message en français se trouve immédiatement après la version anglaise.

January 20, 2020

Dear Ms. Van Mierlo-West:

I am pleased to announce the next application intake for the Rural Economic Development (RED) program will be from January 20 to February 24, 2020. You can find all program information, including how to apply, on my ministry's website at ontario.ca/REDprogram.

In July 2019, we announced the revitalized RED program. Our updates put the focus on outcome-based projects that will have tangible benefits for Ontario's rural and Indigenous communities. The updates to the RED program better align with our government's priorities to remove barriers to investment, open doors to rural economic development and create good jobs across the province.

The program now has two project categories:

- The Strategic Economic Infrastructure stream provides up to 30 per cent in cost-shared funding for minor capital projects that advance economic development and investment opportunities.
- The Economic Diversification and Competitiveness stream provides up to 50 per cent in cost-shared funding for projects that remove barriers to business and job growth, attract investment, attract or retain a skilled

- The Economic Diversification and Competitiveness stream provides up to 50 per cent in cost-shared funding for projects that remove barriers to business and job growth, attract investment, attract or retain a skilled workforce, strengthen sector and regional partnerships and diversify regional economies.

Our government is committed to supporting economic growth in rural communities and ensuring Ontario is open for business.

I encourage you to take advantage of this funding opportunity and submit an application for your economic development project. Together, we can ensure Ontario's communities thrive.

Sincerely,

Original signed by

Ernie Hardeman
Minister of Agriculture, Food and Rural Affairs

Le 20 janvier 2020

Madame Van Mierlo-West,

J'ai le plaisir d'annoncer que la prochaine période de réception des demandes dans le cadre du Programme de développement économique des collectivités rurales (DECOR) se déroulera du 20 janvier au 24 février 2020. Tous les renseignements sur le Programme DECOR, dont la marche à suivre pour présenter une demande, se trouvent au site Web de mon ministère à l'adresse www.ontario.ca/fr/page/programme-de-developpement-economique-des-collectivites-rurales.

Nous avons annoncé, en juillet 2019, la version actualisée du Programme DECOR. Nous avons actualisé le Programme DECOR pour mettre l'accent sur les projets axés sur les résultats – ceux qui apportent des avantages concrets aux collectivités rurales et autochtones de l'Ontario. La version actualisée du Programme DECOR correspond mieux aux priorités de notre gouvernement, lesquelles consistent à éliminer les obstacles aux investissements, à favoriser le développement économique rural et à créer de bons emplois partout dans la province.

Le Programme DECOR comporte désormais deux catégories de projets:

- Le volet Infrastructure économique stratégique, qui apporte une aide financière à frais partagés représentant jusqu'à 30 p. 100 du coût des petits projets d'immobilisation visant à favoriser le développement économique et les possibilités d'investissement.

- Le volet Diversification économique et compétitivité, qui apporte une aide financière à frais partagés représentant jusqu'à 50 p. 100 du coût des projets visant à supprimer des obstacles à la croissance des entreprises et à la création d'emplois, à attirer des investissements, à attirer ou à maintenir en poste une main-d'œuvre qualifiée, à renforcer les partenariats sectoriels et régionaux, et à diversifier les économies régionales.

Notre gouvernement est déterminé à favoriser la croissance économique des collectivités rurales et à rendre l'Ontario ouvert aux affaires.

Je vous encourage à profiter de cette possibilité d'aide financière et à présenter une demande pour votre projet de développement économique. En unissant nos efforts, nous pourrions assurer la prospérité des collectivités de l'Ontario.

Veuillez agréer, Madame, l'expression de mes sentiments les meilleurs.

Le ministre de l'Agriculture, de l'Alimentation et des Affaires rurales,

Original signé par

Ernie Hardeman



Good things grow in Ontario
À bonne terre, bons produits

Ministry Headquarters: 1 Stone Road West, Guelph, Ontario N1G 4Y2
Bureau principal du ministère: 1 Stone Road West, Guelph (Ontario) N1G